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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. november 10. (csütörtök) napján 09 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:     

Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
Zaják Rita tanácsnok; 
 

Távol maradtak: 
Mácsik Henrietta tag; 
Móra Viktória tag; 

 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 3 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 09 óra 00 perckor megnyitja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a jegyzőkönyv hitelesítő személyére vonatkozó javaslatát, mivel 
Mácsik Henrietta az üléstől távolmaradt. A bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag 
elfogadta, az elnök javaslatát, mely szerint a jelen ülés jegyzőkönyvhitelesítője Horváth 
Ferenc bizottsági tag legyen. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjét amelyet a bizottság 3 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

NYILVÁNOS: 
 
1. napirendi pont:  
A Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület támogatási kérelme 



 

  0928 jkv 

2 

(56. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
2. napirendi pont:  
Tájékoztatás interpelláció kivizsgálásával kapcsolatban tett intézkedésekről 
 (szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 

 
1. napirendi pont:  
A Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület támogatási kérelme 
(56. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Kérdés vagy hozzászólás? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nekem egy hozzászólásom lenne. Ez tartalék keret. Én úgy 
gondolom, hogy ebből a keretből ez a kérelem nem támogatható. Ez a keret akut, azonnali 
megoldásra váró dolgokra szolgál. Azt gondolom, itt vannak szponzorok ennél a klubnál. 
Szerintem nagyobb prioritásokra tartalékoltunk. 
 
Murvai Árpád elnök: Itt a kérelemben nem egyezik az információimmal az összeg. Tehát az 
időintervallum per óradíj nem jó. Mindenesetre az én véleményem nem egyezik a Zsoltiéval. 
Én szerintem a tartalékkeret arra szolgál, hogy felhasználjuk.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Annyit szeretnék hozzátenni, hogy jövő márciusig szeretnék ezt 
felhasználni és 500 000 Ft-ot kértek. 
 
Murvai Árpád elnök: Én azt gondolom, ennyi ideig nem tudjuk ezt finanszírozni. Decemberig 
előlegezzük meg. 
 
Horváth Ferenc tag: Én is így gondolom. Ha jól számolom az 120 000 Ft.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én javasolnám, hogy az Alisca Taekwando és a vívókat 
kiértesíthetnénk, hogy tudnak pályázni. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 74/2022. (XI. 10.) határozata 

a Szekszárdi Kajak-kenu Sportegyesület kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága dönt arról, hogy   
 

1. a Szekszárdi Kajak-kenu Sportegyesület támogatási kérelmét Szekszárd Megyei Jogú 

Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága tartalék kerete 

terhére 120 000 Ft-tal támogatja, hivatkozva arra, hogy az egyesület kérelmében 

szereplők szerint ez az összeg felel meg a kérelemben megjelölt költségek fedezésére;   

Határidő:  2022. november 10. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el;  

Határidő:  2022. november 15. 

Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

3. felhívja polgármestert az elkészített támogató okirat aláírására; 

 

Határidő:  2022. november 20. 

Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg     

átutalására. 

 

Határidő:  2022. december 10. 

Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 

  Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 

 
2. napirendi pont:  
Tájékoztatás interpelláció kivizsgálásával kapcsolatban tett intézkedésekről 
 (szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Ezzel kapcsolatban kiküldtem a dokumentumokat nektek. Én már 
érdeklődtem a jegyző úrnál. Kérdéseket címeztem neki. Az én véleményem, hogy a válaszok a 
zárszámadásban lesznek. Ez az első kérdésre a válaszom.  
 
dr. Holczer Mónik igazgatóságvezető: Ezek nyilvános adatok és elérhetőek az interneten. 
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Murvai Árpád elnök: Mindjárt elmondom mi erről a véleményem, de előbb felsorolnám 
ezeket a pontokat, amiket a jegyző úrnak küldtem. A második kérdés a Top forrásokkal 
kapcsolatos tárgyalások: mikor voltak és kik vettek rajta részt. Ezzel kapcsolatos 
dokumentumokat kértem. Kértem a rendelőkkel kapcsolatos előterjesztéseket és 
határozatokat. Ezzel kapcsolatban is kértem az egyeztetések dokumentumait. Kértem 
részletesen bemutatni, hogy az orvosi rendelővel kapcsolatos tervek és egyéb költségek 
melyik költségvetési sorból és milyen összeggel lettek kifizetve. Kértem megküldeni, hogy a 
Patak utcai projekt pályázati eredményének megállapítása és a szerződés megkötése 
tárgyában kik hoztak döntéseket, valamint az ehhez kapcsolódó határozatokat. Kértem 
bemutatni a tanácsnok asszony és a projekt menedzser nyilatkozatát, hogy a szerződéskötés 
előtti évben, az eljárás alatt és azt követően, a kivitelezés alatt folytatott- e később hivatalos 
és nem hivatalos megbeszélést a projektről, és mikor, kik vettek ezen részt, miről volt szó. 
Kértem a közbeszerzési eljárásokban keletkezett összes dokumentációt, ajánlatokat, 
bírálóbizottsági jegyzőkönyveket és a közbeszerzővel folytatott elektronikus levelezések 
másolatát egy teljességi nyilatkozattal együtt megküldeni. Kértem egy részletes beszámolót 
elküldeni az összes kerékpárút tekintetében az interpelláció keltezésének időpontját alapul 
véve. Az ezzel kapcsolatos összes rendelkezésre álló dokumentumot kértem, köztük a 
koordinációk, egyeztetések, levelezések csatolását. Különös tekintettel kértem, hogy kapjam 
meg a bizottság számára a források rendelkezésre állására, határidőkre az eddig elköltött 
összegeket. Ezek részletezését is kértem. Kértem csatolni továbbá a Polgármester úr 
nyilatkozatát arról, hogy a „Szekszárd több, mint jó bor” facebook oldalon és saját oldalán 
önállóan írt posztokat, vagy ezeket nem ő, hanem mások készítik. Szóval, ami az én 
véleményem, hogy valóban elérhetőek az adatok. Én nekem viszont az a problémám, hogy a 
jegyző úr miért nem mondta el a válaszában azt, hogy a kérdéseimre a válaszok a 
költségvetésben megtalálhatóak. Én megjegyezném, hogy időt kért a Polgármesteri Hivatal, 
amíg a szükséges adatokat összegyűjtik. Ezen a ponton szeretnék én is időt kérni, amíg az 
adatok megérkeznek hozzánk. Ennyit szerettem volna elmondani. Kérdése van valakinek? 
 
Zaják Rita tanácsnok: Én azt szeretném kérdezni, hogy, ha ezeknek a válaszoknak a 
kiderítéséhez ilyen mélyreható kutatómunkát kell végeznie a bizottságnak, akkor hogy 
fordulhat elő, hogy egy képviselőnek nincs ilyen kötelezettsége, mielőtt facebook posztot ír. 
Én azt gondolom, hogy ez a közösség félrevezetése. 
 
Murvai Árpád elnök: A magam részéről az a válaszom, hogy engem az igazság érdekel és az 
objektivitás. Ezért kértem be minden adatot. Továbbá megjegyezném, hogy facebook 
bejegyzéseket nem veszünk figyelembe. 
 
Horváth Ferenc tag: Ez nekem szerintem nem hatásköröm. Nekem ez a téma sok. Nekem nincs 
is információm. Érdemi munkát ebben nem tudok végezni. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ugye, ha a Közgyűlés nem fogad el egy választ az 
interpellációra, akkor a hatályos SZMSZ szerint ki kell jelölni a jegyzőt, vagy egy bizottságot a 
válasz kivizsgálására. A Közgyűlés az OKSI bizottságot jelölte ki. 
 
Zaják Rita tanácsnok: Én szerintem ez az egész egy facebook bejegyzés alapján indult.  
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor, ha jól értem, az SZMSZ hiányosságai miatt van ez a 
helyzet, hogy minket jelöltek ki? 
 
dr. Holczer Mónik igazgatóságvezető: A Közgyűlés ezt a döntést hozta. Kéne akkor javasolni a 
Közgyűlésnek, hogy legyen ennek a vizsgálatnak a végrehajtására egy határidőhosszabbítás. 
Arra is van lehetőség, hogy a bizottság más bizottságot javasoljon a vizsgálat lefolytatására, ha 
nem érzi úgy, hogy ez ennek a bizottságnak a hatásköre.  
 
Murvai Árpád elnök: Akkor legyen ez a hosszabbítási javaslat, hogy amikor megkapjuk a kért 
adatokat akkor tárgyaljuk majd. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 75/2022. (XI. 10.) határozata 
az interpellációkkal kapcsolatos vizsgálatról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága dönt arról, hogy az interpellációra adott válasszal kapcsolatos döntéshozatalt, a 
vizsgálat eredményes lefolytatásához elengedhetetlenül szükséges dokumentumok 
beszerzéséig elhalasztja. 
 
Határidő:  a dokumentumok beérkezését követő Közgyűlési ülés 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 9 óra 35 perckor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  
     Horváth Ferenc         
 jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


